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ACTA  
SESSIÓ ORDINÀRIA  

JUNTA DE LA FACULTAT DE DRET 
 

11 d’octubre de 2018 
Sala de Juntes de la Facultat de Dret 

 

 

ASSISTENTS 

 

ANDRÀS, Dominik   

BENÍTEZ GALLEGO, M. Carmen     

BODELÓN GONZÁLEZ, Encarna    

CACHÓN CADENAS, Manuel    

CAÑABATE PÉREZ, Josep    

CASTILLA GARCÍA, Marc    

DIOS MARCER, Josep Maria    

ESPUNY TOMÀS, M. Jesús      

ESTEBAN  LEGARRETA, Ricardo    

FERNÁNDEZ AMOR, José Antonio    

FOSSAS ESPADALER, Enric    

GABRIEL PIZARRO, Guillem    

GÓRRIZ LÓPEZ, Carles    

IGAREDA GONZÁLEZ, Noelia    

IOAN FODOR, Mihai     

JIMÉNEZ CORTES, Claudia    

MANRIQUE MATA, Toni    

MARTÍNEZ SANCHÓN, Rita    

NARVAEZ HIDALGO, Marc    

NAVAS NAVARRO, Susana 

OCHOA PÉREZ, Guillem    

PASTOR MARTÍNEZ, Albert    

PAZ TORRES, Olga    

PEDROSA BOU, Albert       
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PI LLORENS, Montserrat      

PONSÀ SÁNCHEZ, Esther    

PONT CASTEJÓN, Isabel      

ROJO TORRECILLA, Eduardo    

RUSU, Alexandrina    

SÁNCHEZ PÉREZ, PACO    

SOLÀ MONELLS, Xavier    

YSÀS MOLINERO, Helena    

ZAPATER DUQUE, Esther    

 

EXCUSEN 
 
CATAFAL BENITO, Montserrat    

 
 
NO ASSISTEIXEN 
 
BERNAL PÉREZ, Edward 

CID MOLINÉ, Josep    

CODINA PESTIDA, Meritxell    

FRANCH SAGUER, Marta      

GALA DURÁN, Carolina      

GARCÍA-ARÁN, Mercedes                                     

GRÀCIA CASAMITJANA, Josep    

LOZANO FUENTES, Ricardo    

MARTÍN LEDEZMA, Rebeca Sara    

MARTÍNEZ GÁLVEZ, Iván    

MELÉNDEZ PERETÓ, Anna      

ORTIZ AMARO, Lucía     

RESTREPO, José    

RODRÍGUEZ PUERTA, M. José       

SÁNCHEZ HERNÁNDEZ, Xenia    

 

CONVIDADA 
 
GIMÉNEZ-CANDELA, Teresa       
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ORDRE DEL DIA 

 

1.-    Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior de 15/05/18.    
2.-   Informe de la degana. 
3.-   Aprovació, si s’escau, del Projecte de Pressupost de la Facultat 2018.   
4.-   Aprovació, si s’escau, de noves propostes i/o modificacions acadèmiques, d’acord  
        amb el calendari de la UAB.   
5.-   Aprovació, si s’escau, de les modificacions del conjunt de processos del Sistema de  
        Garantia Interna de Qualitat (SGIQ). (Responsable de Qualitat). 
6.-   Aprovació, si s’escau,  de la modificació del document  Pautes i Criteris per la   
        Docència. 
7.-   Aprovació, si s’escau, de la proposta d’oferta de places i criteris d’admissió per canvi    
        d’estudis i accés per reconeixement d’estudis estrangers, 2019/20.    
8.-   Aprovació, si s’escau, de la proposta de premis extraordinaris de titulació , curs   
        2018/19. 
9.-   Aprovació, si s’escau, de la proposta de Doctor Honoris Causa (Departament Dret  
        Públic i CC. Historicojurídiques). 
10.- Afers de  tràmit. 
11.-  Torn obert de paraules. 

  
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

A la primera convocatòria a les 11:00 hores no ha hagut el quòrum suficient començant la 

reunió a la segona convocatòria de les 11:30 hores. 

El Dr. Rojo deixa la reunió a les 12:10 h. per motius de docència. 

  

1.-    Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior de 15/05/18.   

S’aprova per assentiment.   
 
  
2.-   Informe de la degana. 
 
S’agraeix per part del Deganat i l’equip al Dr. Jorge Miquel la seva tasca desenvolupada 
com Director del Departament de Dret Privat. Es dona la benvinguda a la Dra. Susana 
Navas com nova Directora de l’esmentat Departament. 
 
La degana exposa als membres de la Junta el seu informe. En primer lloc tracta l’estat de 
la matriculació pel curs 2018/19 i les notes de tall de les PAU. També explica cóm s’ha 
cobert l’oferta de places per part d’estudiants de nova entrada. 
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Fa referència al procés de contractació de professorat en que s’està completant un cicle 
d’estabilització dels docents interins. En relació amb això exposa la dada de l’envelliment 
de la plantilla que arriba als 57 anys de mitjana. 
 
Exposa també la posició pressa per part dels degans de les Facultats de Dret Catalanes 
en relació amb la no inclusió al llistat de revistes CARHUS gestionada per l’AQU de 
revistes jurídiques. S‘han presentat al·legacions a l’organisme administratiu sobre 
aquesta qüestió.  
 
Posa de manifest la gestió per la contractació de professorat que han realitzat als 
Departaments sense els medis adequats per una tasca complexa. La degana vol expressar 
el seu agraïment a la tasca realitzada per tenir el professorat disponible al començament 
de curs 2018/19. Aquest agraïment es fa extensible a Gestió Acadèmica per la tasca 
realitzada en relació amb la matriculació d’alumnat. 
 
La Dra. Isabel Pont planteja dos preguntes. En relació amb la mitjana d’edat del 
professorat que arriba als 57 anys, pregunta si hi ha alguna estratègia en relació amb el 
tema de la Universitat o de la Facultat. També, respecte a les publicacions CARHUS si 
les al·legacions s’han fet com Facultat o Universitat. 
 
La degana respon que les al·legacions s’han fet com Facultat de Dret. En relació amb l’edat 
de la plantilla comenta l’acció conjunta de deganat i departaments davant del vicerectorat 
de personal exposant el tema de la dificultat de consolidació de plantilla. Explica que, 
actualment, hi ha un procés d’estabilització de plantilla a través de la figura de lectors 
que pot compensar l’envelliment al poder incorporar personal jove. 
 
Anuncia que degut a que no s’han pogut presentar els documents que informen el punt 5 
i la decisió presa pel Consell de Departament de Dret Públic i Ciències 
Historicojurídiques  de no portar endavant el nomenament del Doctor Honoris causa del 
punt 9, decauen aquests de l’ordre del dia. 
 
 
3.-   Aprovació, si s’escau, del Projecte de Pressupost de la Facultat 2018.   
 
El presenta la Sra. Esther Ponsà, Administradora de Centre. Explica que es basa en un 
nou model de distribució de distribució del pressupost i els diferents crèdits. 
 
S’aprova per assentiment. 
 
La Sra. Ponsà deixa la Junta a les 12:14 h. per obligacions de gestió. 
 
 
 
4.-   Aprovació, si s’escau, de noves propostes i/o modificacions acadèmiques,  
        d’acord amb el calendari de la UAB. 
 
El Dr. Albert Pastor explica les modificacions a la Memòria del Grau de Dret en relació 
amb el Dret Mercantil. 
 
S’aproven per assentiment. 
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S’exposa per la degana les propostes per passar de màster propis a màster oficials els 
corresponents a Mediació Familiar i en els Àmbits del Dret Privat (CC. De l’Educació) i 
Dret Animal i Societat. S’exposa la fitxa PIMPEU de la primera titulació per part de la 
degana i els seus antecedents. 
 
La Dra. Susana Navas planteja que, com a coordinadora de Dret Civil, professorat de la 
seva àrea ha fet classes al Màster de Mediació com propi cobrant les classes. Si aquest 
passa a oficial, això implica reconeixement de docència que pot repercutir en la càrrega 
docent de la seva àrea. 
 
La Dra. Pont demana quines són les conseqüències d’estimar per part de la Junta la fitxa 
PIMPEU del Màster de Mediació. La degana comenta que es tracta d’una fase molt inicial. 
 
La Dra. Encarna Bodelón voldria conèixer a quines àrees de la Facultat pot repercutir la 
nova càrrega docent que implica fer oficial el màster de Mediació. 
 
La Dra. Claudia Jiménez exposa que en aquesta fase  tan inicial del procés de tramitació 
seria millor no mostrar una posició negativa. La càrrega docent es pot tractar en un 
moment posterior que es la confecció de la Memòria del Màster on les àrees poden 
mostrar el seu interès. 
 
La Dra. Pont planteja si es coneix el cost que implica el Màster. La degana explica que 
amb la fitxa PIMPEU no es pot estimar, encarà que opina que amb les 17 edicions ja fetes 
es pot considerar solvent econòmicament. 
 
El Dr. Josep M. de Dios aporta que el màster va iniciar-se a Ciències de l’Educació i, 
posteriorment, es va sol·licitar professorat de la Facultat de Dret donat que es va exigir 
per la Generalitat cobrir la mediació a l’àmbit familiar o consum. 
 
Es vota a ma alçada pels presents. 
 
S’aprova iniciar el procés de conversió en Màster oficial conjunt el de Mediació per 17 vots a favor, cap en 
contra i 11 abstencions. 
 
 
La degana presenta la fitxa PIMPEU per la conversió del Màster propi de Dret Animal i 
Societat  en oficial i explica els seus antecedents.  
 
El Dr. de Dios pregunta sobre el percentatge de professorat de la Facultat en el Màster. 
La degana explica que  es una dada que no s’ha facilitat a la fitxa PIMPEU. 
 
La Dra. Pont pregunta qui fa la memòria posterior a la fitxa. La degana explica que és el 
coordinador/a que ha confeccionat la fitxa PIMPEU. En relació amb els recursos docents 
explica, amb la Dra. Jiménez, que s’ha de tramitar la demanda a través dels Departaments. 
Es debat sobre la importància de la càrrega docent d’aquest màster i les seves 
repercussions. 
 
Es vota a ma alçada pels assistents. 
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S’aprova iniciar el procés de conversió en Màster oficial el de Dret Animal i Societat  per 21 vots a favor, 
cap en contra i 7 abstencions. 
 
 
El Dr. Carles Górriz deixa la reunió a les 13:10 hores. 
 
 
  
5.-   Aprovació, si s’escau, de les modificacions del conjunt de processos del Sistema  
        de Garantia Interna de Qualitat (SGIQ).  
 
Decau. 
 
 
6.-   Aprovació, si s’escau,  de la modificació del document  Pautes i Criteris per  
         la Docència. 
 
El Dr. Pastor presenta a la Junta les modificacions que proposa al document de Pautes i 
Criteris per la Docència. En el punt 10.2 la Dra. Jiménez planteja que la redacció pot ser 
no adequada doncs preveu que per motius de força major es “determinarà la realització 
d’una activitat docent”. El Dr. Pastor entén que potser s’hauria de millorar aquesta 
redacció. El Dr. de Dios voldria que es concretés el terme ‘força major’. El Dr. Pastor 
estima que aquest concepte es interpretable i pot servir com referència per estimar les 
diferents situacions. 
 
El Dr. Ricard Esteban proposa que no inclouria el terme ‘força major’. El Dr. Pastor estima 
que es un referent adequat. 
 
El Dr. Enric Fosses explica que el punt 6.1 es repeteix en el punt 10 del document. El Dr. 
Pastor explica que s’ha deixat expressament per remarcar la necessitat d’una 
calendarització/cronograma. Es proposa per la degana que es tregui del punt 10. 
 
S’aprova per assentiment introduint al punt 6.1 la modificació de redacció incloent el concepte “activitats 
alternatives” i esborrant la repetició en el punt 10. 
 
 
7.-   Aprovació, si s’escau, de la proposta d’oferta de places i criteris d’admissió per  
        canvi d’estudis i accés per reconeixement d’estudis estrangers, 2019/20.  
 
S’exposen les places pels canvis d’estudis.  
 
S’aprova per assentiment.  
 
S’exposen les places pels canvis d’estudis en dobles titulacions 
 
S’aprova per assentiment 
 
S’exposen les places oferides per estrangers. 
 
S’aprova per assentiment 
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8.-  Aprovació, si s’escau, de la proposta de premis extraordinaris de titulació , curs  
       2018/19. 
 
La degana exposa la proposta que s’adjunta a aquesta acta en relació amb les diferents 
titulacions.  
 
S’aprova per assentiment. 
 
També exposa la composició dels Tribunals de concessió de premis. 
 
S’aprova per assentiment. 
 
 
 
9.-  Aprovació, si s’escau, de la proposta de Doctor Honoris Causa (Departament  
       Dret Públic i CC. Historicojurídiques). 
 
Decau 
 
 
 
10.-Afers de  tràmit. 
 
No hi ha. 
 
 
 
11.- Torn obert de paraules. 
 
La Dra. M. Jesús Espuny exposa la realització d’un Protocol sobre Assetjament a les 
Pràctiques a nivell universitari proposant plantejar-lo a nivell de Facultat. També indica 
l’apertura d’obtenció d’opinions pel Pla Horitzó 2030. 
 
La Sra. Alexandrina Rusu exposa la poca oferta que hi ha en matèria de Treballs de   Fi de 
Grau.  La degana explica el funcionament de gestió de l’oferta a nivell de Facultat i la Dra. 
Jiménez a nivell de Departament i les modificacions que s’han fet per millorar-la. 
 
La Sra. Rusu exposa els resultats d’una enquesta de la qual s’extreu el desig dels 
estudiants per treballar la formació en mediació. La degana exposa que pot ser difícil 
encaixar aquesta demanda en el programa docent de la titulació per tema de crèdits ECTS 
limitats a 240.   
 
La Sra. Rusu expressa deficiències en la insonorització de la Sala de Silenci en la 
Biblioteca. Pregunta si hi ha alguna actuació en marxa. La degana explica que s’estimarà 
i la Sra. Ponsà pren nota. 
 
La Sra. Rita Martínez exposa les queixes des d’ADE+Dret en relació amb els canvis 
d’horaris en la seva titulació. La degana exposa que és la Facultat d’Economia la que ha 
canviat els horaris i la Facultat l’ha comunicat al rectorat. S’hauria de crear una comissió 
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de coordinació d’horaris entre les Facultats d’Economia i la de Dret. La degana suggereix 
que l’alumnat avalui  l’impacte dels canvis per poder corregir disfuncions pel curs vinent. 
La Sra. Martinez assumeix aquesta tasca. 
 
La degana recorda que la setmana vinent es celebren els 25 anys de la titulació de 
Relacions Laborals. 
 
El Dr. Pastor vol expressar l’agraïment per la feina feta en relació amb les guies docents 
per part dels coordinadors/res d’unitats. 
 
S’incorpora la Dra. Helena Ysàs a les 13:30 hores. 
 
 
S’aixeca la sessió a les 13:40 hores. 
 
                            Vist i plau 

EL SECRETARI               LA DEGANA 

 

 

 

 

 

 

Dr. José Antonio Fernández Amor                                    Dra. Esther Zapater Duque 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


